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Ordförande har ordet 

Jag vill först börja med att beklaga det valresultat till Europaparlamentet som jag tror 
många känner en besvikelse över. Det var inte vad vi förväntade oss eller vad vi hoppades 
på. Med det sagt kan vi konstatera att vi i Skaraborg låg över riksgenomsnittet i samtliga 
15 kommuner. På valkretsnivå backar vi 1,8 procentenheter, i stället för de 2,2 
procentenheter som partiet backade nationellt. 

Vi hade hoppats på mer, och mätningarna indikerade annat men i praktiken behåller vi 
våra mandat men vi hade fått fler om alla sympatisörer gått och röstat. Vårt parti kommer 
fortsatt arbeta med obehindrad kraft i parlamentet och vi i SD kommer ha betydligt fler 
vänner och kollegor i parlamentet. Så vår sida av politiken går framåt på EU-nivå, även om 
vi hade hoppats på mer utifrån ett svenskt perspektiv. 

Nu kan vi bara blicka framåt, och för att förbereda oss för framtiden måste vi lära av 
historien. Därför har vi startat upp ett arbete tillsammans med kommunföreningarna 
bland annat genom en valanalys som distriktet genomför där alla föreningar ombetts 
inkomma med synpunkter för utvärdering.   

Genom att vi som folkrörelse ständigt utvecklar och lär oss utifrån de erfarenheter från 
valrörelser som denna, säkerställer vi att vårt parti Sverigedemokraterna fortsätter att 
växa och utvecklas positivt i Skaraborg och på riksnivå. 

Jag tackar för ert engagemang och ert arbete för Sverigedemokraterna.  
Tillsammans gör vi skillnad och bygger en starkare framtid för Sverige. 
  
Avslutningsvis vill jag önska alla medlemmar en skön sommar! 
 

  

Tobias Andersson  
Ordförande SD Skaraborg 



Resultat från Europaparlamentsvalet 

Sverigedemokraternas resultat i Skaraborg 
 
Många kommuner visar en minskning i antal röster för Sverigedemokraterna jämfört med 
2019. Procentandelen röster för SD har också minskat i flera kommuner i detta val trots 
att vårt stöd i opinionen förblev högt både under valrörelsen och efter valet.  

Några kommuner visar dock små ökningar eller mindre negativa förändringar i 
procentandel. Detta kan peka på en väl genomförd valkampanj och/eller en fortsatt lokal 
lojalitet bland väljare men är omöjligt att säga säkert.  

Valdeltagandet varierar mellan kommunerna och påverkar det totala antalet röster. Det 
är dock inte alltid ett direkt samband mellan lågt valdeltagande och SD:s röster.   

En utmaning för vårt parti har varit att engagera våra väljare, som ofta är EU-
motståndare, i ett val som handlar just om EU. Många av våra kärnväljare ser valet till 
Europaparlamentet som mindre relevant och det är säkerligen ett av skälen till det lägre 
valdeltagandet men det är sannolikt många faktorer som påverkat och 
eftervalsutvärderingen har bara börjat.  

Valresultat för Sverigedemokraterna i Skaraborg 
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Essunga 21,2 472 52,0 21,7 514 55,5 -0,6 -42 

Falköping 17,2 2 165 50,8 19,5 2 493 53,1 -2.3 -328 

Götene 16,6 923 54,5 17,7 1 014 57,6 -1,0 -91 

Grästorp 19,8 437 50,1 20,8 486 52,6 -0,9 -49 

Gullspång 19,2 338 45,0 21,4 426 50,0 -2,2 -88 

Hjo 15,6 636 56,6 16,5 674 57,8 -0,8 -38 

Karlsborg 19,0 563 53,3 21,2 629 57,6 -2,2 -66 

Lidköping 14,7 2 516 54,6 15,4 2 681 56,8 -0,7 -165 

Mariestad 14.6 1 382 49,4 15,7 1 565 51,7 -1,1 -143 

Skara 17,4 1 248 50,6 18,7 1 388 53,3 -1,3 -140 

Skövde 14,3 3 251 51,8 15,3 3 449 53,8 -1,0 -198 

Tibro 19,2 814 49,0 19,7 845 52,5 -0,6 -31 

Tidaholm 19,8 964 50,0 19,7 1 022 53,8 +0,1 -58 

Töreboda 20,0 654 47,0 20,8 695 48,7 -0,9 -41 

Vara 21,2 1 282 50,1 23,1 1 500 54,0 -1,9 -218 

Västra 

Götaland 
13,5 97 691 54,7 15,3 107 466 55,5 -1,8 -9 775 

Riks 13,2 552 920 53,4 15,3 636 877 56,3 -2,2 -83 957 



Medlemsvärvning  
 

Strategier för medlemsvård och engagemang 

Att värva och behålla medlemmar är en av de mest kritiska utmaningarna för vårt parti. I 
en tid där föreningslivet och ideell verksamhet kämpar med att få människor att engagera 
sig, blir det än viktigare att vi utvecklar och förnyar våra strategier för medlemsvärvning 
och medlemsvård. Partiet kommer under hösten att intensifiera arbetet kring 
medlemsrekrytering och medlemsvård. 

Historiskt sett har vi ofta fokuserat vår medlemsvärvning i samband med valåren. Detta 
har visserligen gett oss en tydlig ökning i antalet medlemmar, men ofta har dessa nya 
medlemmar haft begränsad tid att sätta sig in i partiets arbete innan de förväntas ta plats 
i olika politiska sammanhang. För att ändra detta arbetssätt, behöver vi en långsiktig plan 
för medlemsvärvning som kontinuerligt engagerar och utbildar våra medlemmar. 

Genom att satsa på en strukturerad och mer långsiktig medlemsvård kan vi säkerställa att 
våra medlemmar får den utbildning och stöd de behöver för att växa inom partiet. Det 
handlar inte bara om att fylla politiska stolar, utan om att bygga en stark och engagerad 
medlemsbas som kan bidra till partiets framgångar på alla nivåer. 

Att investera tid i att utbilda och vårda våra medlemmar ger utdelning i längden. När vi 
alla arbetar tillsammans och delar ansvaret, kan vi nå större framgångar och säkerställa 
att vårt parti står starkt inför framtida val. 

För att hålla våra medlemmar engagerade och informerade planerar vi en serie 
evenemang och utbildningar under åren fram till valet 2026. Dessa kommer att inkludera 
allt från kampanjstrategier och kommunpolitik till praktiska workshops om hur man till 
exempel bäst använder AI-teknik i det politiska arbetet. Håll utkik efter kommande datum 
och se till att delta för att bidra till partiets framgångar! 

Har du idéer eller frågor om medlemsvärvning och medlemsvård? Tveka inte att kontakta 
oss! Dina åsikter är värdefulla för att vi tillsammans ska kunna bygga ett starkare parti. 
 
 

                                                        



Sommarhälsning 

Personliga reflektioner 

Jag vill först och främst rikta ett stort tack till alla som arbetat hårt under valkampanjen. 
Ert engagemang och viljekraft ger all anledning att känna stolthet. 

Trots några ljusglimtar i Europaparlamentsvalet måste jag erkänna att valresultatet för 
mig var en besvikelse. Jag med flera förväntade oss ett betydligt bättre resultat.  
Historiskt sett är Europaparlamentsvalet en utmaning för vårt parti, och det är tydligt att 
många av väljarna inte ansåg det tillräckligt viktigt att delta. Nästan hälften av de 
röstberättigade i Sverige avstod från att rösta, vilket är oroande för hela vårt 
demokratiska system. 

Trots tillbakagången så kan vi glädjas åt att behålla våra tre mandat i Europaparlamentet. 
Personligen har jag ett stort förtroende för den nya sverigedemokratiska delegationen, 
under ledning av Charlie Weimers. Tack vare de nationella och konservativa 
framgångarna i valet så finns det bättre förutsättningar för att driva våra kärnfrågor, 
såsom att minska EU:s maktambitioner, stärka EU:s yttre gränser och kapa EU-budgeten.  
 
Sommar och semestertiderna är nu här. Som självverksam lantbrukare finns det oftast 
ingen större möjlighet till sammanhängande ledighet. Men bondelivet ger mig också 
tillfredställelse och energi genom arbete nära vår fantastiska natur, något som ger 
återhämtning inför en höst fylld av politiskt arbete.  
 
Sveriges natur är en av våra största tillgångar och tack vare allemansrätten har vi alla 
möjlighet att utforska och njuta av den. Allemansrätten ger oss friheten att vandra i skog 
och mark, plocka bär och svamp och att tälta under stjärnorna.  
 
Denna unika rättighet är inte bara en symbol för vår frihet utan också en påminnelse om 
vårt ansvar att vårda och skydda vår natur för framtida generationer.  
 

 

       
 

Anders Karlsson
Distriktsombudsman

SD Skaraborg
Tel: 073-533 90 57

info@skaraborg.sd.se

 


